
                                                                    

                            Protokół nr LI/18 Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz odbytej  

                                                      11 października 2018 roku 

                            w sali konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu    

 

Ad.1 

Początek posiedzenia godz. 13:00. 

Obrady LI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz otworzył  i przewodniczył posiedzeniu 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  Mariusz Kozłowski. 

Przywitał zebranych i stwierdził, że chwili rozpoczęcia sesji uczestniczy 13 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Przewodniczący RMG Mariusz Kozłowski poinformował o nienagrywaniu sesji z przyczyn 

obiektywnych, taką otrzymał informację do przekazania.                                      

Lista obecności radnych i zaproszonych gości  stanowi załącznik nr 1  i nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie LI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  z  L Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 
    posiedzeniach  w miesiącu październiku  br. 
5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 
7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 
8. Dyskusja. 
9. „Program Czyste Powietrze” – możliwości dofinansowania nowych źródeł ciepła 
    i termomodernizacji budynków jednorodzinnych. 
11. Dyskusja. 
12. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych w Lubomierzu 2018 rok. 
13. Dyskusja. 
14. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na rok 2019. 
15. Dyskusja.  
16. Analiza częstotliwości wywozu śmieci na terenie miasta i gminy. 
17. Dyskusja.     
18. Podjęcie uchwały w sprawie: 
      - zmian budżetu na 2018 rok.      
19. Zapytania i interpelacje. 
20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
21. Sprawy różne.  
22. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Skarbnik Gminy  Miasta Lubomierz  Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku obrad 

sesji, wprowadzenie w pkt.11 „Podjęcie uchwały w sprawie:” po zmianie budżetu na 2018 

rok, uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu NR XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia  
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30 października 2013 roku i uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie prognozy finansowej 

Gminy Lubomierz. 

Radni większością głosów (10 głosów za, 3 wstrzymujące, 0 przeciwnych) przyjęli zmiany                

w porządku obrad. 

Radny Grzegorz Budzicz – dlaczego sesja nie jest nagrywana?                                             

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – nie wiem, spróbuję się dowiedzieć.                                                                       

Radny Marek Misiewicz – dlaczego nieobecny jest radca prawny? Przewodniczący Rady MG 

Mariusz Kozłowski – sprawdzimy z jakich przyczyn nie dojechał. Na pewno został 

poinformowany o dzisiejszej sesji. Radny Marek Misiewicz – radca prawny powinien 

uczestniczyć w sesji ,odpowiedź jest niewystarczająca. Za organizację sesji odpowiada 

Burmistrz.                                                                                                                                                  

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – w związku z zaistniałą sytuacją ogłaszam 

przerwę 5 min. w porządku obrad sesji.                                                                                                

Przerwa w godz. 13:15 – 13:20. Godz. 13:20 wznowienie obrad.                                          

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – radca prawny nie dojedzie na sesję, jest na 

rozprawie w sądzie. Nie ma osoby do oddelegowania na sesję. Informatyk dojechał, 

nagrywanie rozpoczęte.  

Ad.3 

Protokół L sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w wyniku głosowania  większością głosów 

(8 głosów za, 5 wstrzymujących, 0 przeciwnych) został przyjęty. 

Ad.4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Lucyna Fabiszewska – Kozdęba – na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej nie było Burmistrza, nie uzyskaliśmy wielu odpowiedzi na nurtujące 

pytania. Poprosimy o wyjaśnienia. W miesiącu październiku  Komisja Rewizyjna opracowała 

następujące wnioski: 

1. Komisja Rewizyjna ponawia wniosek złożony i zaakceptowany na sesji Rady Miejskiej    

Gminy Lubomierz  z dnia 26 września 2018 r. i wnioskuje o pilny remont drogi w Pasieczniku 

nr 188.           

Nieprzeprowadzenie remontu drogi spowoduje brak dojazdu do budynków nr: 27, 28, 29 i 30, 

jak  również służb ratunkowych . 

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski „na ostatniej sesji powiedziałem, że nie mamy za dużo 

pieniędzy. W przyszłym roku postaramy się wykonać drogę. Ewentualnie w roku bieżącym 

możemy wysypać nawierzchnię grysem”. 

 

2. Komisja Rewizyjna ponawia wniosek o wykonanie sieci studni głębinowych, jako 

publicznych  punktów dostępu do wody na terenie Gminy Lubomierz.                                

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – z Wydziału Ochrony Środowiska pozyskamy środki na 

wodę. Powstanie inwestycja, będzie opracowana koncepcja wykonania sieci studni 

głębinowych. 

3. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wyjaśnienie przez Burmistrza w dniu 11 października    

2018 r. sytuacji kadrowej przedstawionej w  swojej skardze   przez Panią Justynę August                   

i przekazanej radnym, i złożonej do biura Rady w dniu 09 października 2018 r.                       

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – można rozdmuchiwać wiele rzeczy, przez okres półtora 

roku wiele się zmieniło. Pani August nie ma samodzielnego stanowiska, podporządkowana 

jest Kierownikowi Referatu Organizacyjno – Prawnego. 
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4. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wyjaśnienie przez Burmistrza w dniu 11 października   

2018 r.  skargi Pana Mateusza Żelaznego dotycząca wytyczenia drogi w Pasieczniku.               

Data wpływu skargi 24 września 2018 r. nr pisma 7166.2018.P.                                                   

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – droga dojazdowa powstała, wczoraj zostały złożone 

wyjaśnienia. Wszystko jest pod kontrolą, zobaczymy, czy jest taka potrzeba.                         

Załącznik nr 3. 

Przewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – skargę Pani Justyny August na pracę Burmistrza 

GiM Lubomierz otrzymałem przedwczoraj. Sprawa jest równocześnie rozpatrywana przez 

sąd, zostanie wydane postanowienie po zakończonym postępowaniu.                                                  

 

W momencie przystąpienia do głosowania  nad wnioskami było obecnych 13 radnych. 

Radni większością głosów (7 głosów za, 3 głosy wstrzymujące się, 2 głosy przeciwne, 1 

radny nie głosował) przyjęli wniosek:                                                                                                                

1. Komisja Rewizyjna ponawia wniosek złożony i zaakceptowany na sesji Rady Miejskiej    

Gminy Lubomierz  z dnia 26 września 2018 r. i wnioskuje o pilny remont drogi w Pasieczniku 

nr 188.           

Nieprzeprowadzenie remontu drogi spowoduje brak dojazdu do budynków nr: 27, 28, 29 i 30, 

jak  również służb ratunkowych .  

 

Radni większością głosów (12 głosów za, 1 głos wstrzymujący się, 0 głosów przeciwnych),   

przyjęli wniosek:    

2. Komisja Rewizyjna ponawia wniosek o wykonanie sieci studni głębinowych, jako 

publicznych  punktów dostępu do wody na terenie Gminy Lubomierz.  

   

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek: 

 3. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wyjaśnienie przez Burmistrza w dniu 11 października 

2018 r. sytuacji kadrowej przedstawionej w  swojej skardze   przez Panią Justynę August                  

i przekazanej radnym, i złożonej do biura Rady w dniu 09 października 2018 r.  

Radny Marek Misiewicz – do kogo została złożona skarga? 

Przewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – skarga została skierowana do Burmistrza Gminy 

i Miasta Lubomierz i na Burmistrza. 

Kierownik Referatu Prawno – Organizacyjnego Adam Skrzydłowski – skarga została złożona 

do Burmistrza i do Biura Rady. Pan Burmistrz wystąpił do pracowników o zajęcie stanowiska 

w przedmiotowej sprawie. Będą wyjaśnienia. 

Radny Marek Misiewicz – rozumiem, że sprawa zostanie przekazana Komisji Rewizyjnej do 

rozpatrzenia. 

 

Radni jednogłośnie (13 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek: 

4. Komisja Rewizyjna wnioskuje o wyjaśnienie przez Burmistrza w dniu 11 października 2018 

r.  skargi Pana Mateusza Żelaznego dotycząca wytyczenia drogi w Pasieczniku.                      

Data wpływu skargi 24 września 2018 r. nr pisma 7166.2018.P.   

 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Lucyna Fabiszewska – Kozdęba – przedstawiła 

informację z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami:  

 

 



                                                                 - 4 -                                                 

1. Komisja Rewizyjna na podstawie statutu Gminy Lubomierz § 79 ust.6 ( tj. zakres działań    

    Komisji Rewizyjnej przeznaczyć z budżetu Gminy z rozdziału 60.016 (drogi publiczne i  

    gminne)  kwoty 11.500,00 zł (słownie: jedenaście tysięcy pięćset złotych) na remont drogi      

    gminnej nr 188  w Pasieczniku (dojazd do budynków nr: 27, 28, 29 i 30). 

Odpowiedź pisemna: ze względu na brak środków finansowych w bieżącym budżecie 

zadanie nie zostanie wykonane w 2018 roku, jednocześnie informuje się, że Referat 

Techniczny zaplanował remont drogi 188 w projekcie budżetu na 2019 rok.  

 

2 . Komisja Rewizyjna wnioskuje do Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz, o wyjaśnienie  

     dlaczego  nie podjęto prac remontowych w świetlicy w Pasieczniku?  

Odpowiedź pisemna: w świetlicy wykonano prace porządkowe, planowana jest naprawa 

dachu i zlecenie wykonania dokumentacji dot. ogrzewania i odwodnienia budynku. 

 

3. Komisja Rewizyjna ponownie wnioskuje o uporządkowanie numerów budynków na terenie    

    Gminy  Lubomierz. 

Odpowiedź pisemna: zaplanowano przekazanie wniosków do sołtysów o zgłaszanie takich 

przypadków. Po utworzeniu listy nieprawidłowo nadanych numerów zaplanowano podjęcie 

stosownych działań. 

 

4. Na jakim etapie korygowania jest dokumentacja treści zmiany studium uwarunkowań   

    i kierunków  zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Lubomierz oraz uchwała           

    w sprawie wyrażenia woli zmiany studium uwarunkowań  kierunków zagospodarowania            

    przestrzennego miasta i gminy Lubomierz, w którym zostaną zlikwidowane lokalizacje                               

    odnawialnych źródeł energii oznaczonej symbolem FW, na terenie Sołectwa Popielówek.  

Odpowiedź pisemna: ze względu na koniec kadencji podjęcie decyzji przeniesiono na okres 

po 21.10.2018 r.       

                                                                 

5. Komisja Rewizyjna wnioskuje o szybkie podjęcie remontu sali teatralnej w budynku  

    internatu Zespołu Szkół w Lubomierzu, biorąc pod uwagę jej szczególną rolę i znajdującej  

   się nad nią świetlicą. 

Odpowiedź pisemna:  zostało zlecone wykonanie dokumentacji projektowej. Z opinii 

inżyniera konstruktora wynika, że strop w całości musi być odtworzony. Wstępne szacowanie 

kosztów opiewa na kwotę około 500.000,00 zł. Kierownik Internatu ZS zgłosił takie 

zapotrzebowanie do projektu budżetu na 2019 rok. 

 

6. Komisja Rewizyjna wnioskuje o przeanalizowanie procedury zakupu samochodu  

    bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Pasieczniku.    

Odpowiedź pisemna: przeanalizowano procedurą zakupu – samochód został zakupiony 

zgodnie z obowiązującymi przepisami.  

                                                                 

7. Komisja wnioskuje o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad we Wrocławiu,   

    o zamontowanie sygnalizacji świetlnej w Chmieleniu, w przejściu centralnym koło    

    przystanku autobusowego przy kościele.  

Odpowiedź pisemna: do końca października zostanie wysłane pismo w tej sprawie. 

8. Komisja wnioskuje o zaplanowanie sieci studni głębinowej z publicznym dostępem wody. 

Odpowiedź pisemna: według podjętych informacji, należy stworzyć koncepcje polegającą na: 

- określeniu kosztów budowy takich studni, - określeniu ich lokalizacji, pozyskaniu środków,             

- rozwiązaniu problemu zarządzania. 
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9. O wykonanie wysypania i odwodnienia drogi do Pani Mordas w Olesznej Podgórskiej. 

Odpowiedź pisemna: zaplanowano wykonanie remontu nawierzchni drogi (kosztorys na 

kwotę około 5.000,00 zł) należy zlecić wykonanie kosztorysu na odwodnienie. 

 

10.O przyznanie kwoty 1.400,00 zł (słownie: jeden tysiąc czterysta złotych)  na wycięcie 

wystających szyn w Olesznej Podgórskiej. 

Odpowiedź pisemna: zlecono wykonanie zadania.                                                                    

Planowana realizacja do końca listopada br. 

11.O przyznanie kwoty 1.300,00 (słownie: jeden tysiąc trzysta złotych) zł na wykonanie                         

     bramy i bramki w celu zamknięcie placu przy świetlicy w Olesznej Podgórskiej. 

Odpowiedź pisemna: proponujemy wykonanie tego zadania przy wykorzystaniu Funduszu 

Sołeckiego. 

 

12.Rada Miejska Gminy Lubomierz składa podziękowanie na ręce Pani Marioli Laskowskiej                                      

     i Pani Grażyny Daleckiej  za wkład pracy, profesjonalizm w wykonywaniu obowiązków  

     służbowych i stworzenie godnej atmosfery podczas posiedzeń komisji i sesji.  

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4 i 5.  

 

Ad.6 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz w okresie 27.09.2018 r. – 11.10.2018 r. przedstawił Burmistrz 

Wiesław Ziółkowski. Załącznik nr 6. 

Wydano następujące zarządzenia Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz: 

Zarządzenie nr 64/2018 z dnia 28 września 2018 roku w sprawie zmian do budżetu na 2018 

rok, 

Zarządzenie nr 65/2018 z dnia 28 września 2018 roku w sprawie zmian do budżetu na 2018 

rok, 

Zarządzenie nr 66/2018 z dnia 09 października 2018 roku w sprawie wyznaczenia komisji ds. 

przeprowadzenia przetargu, 

Zarządzenie nr 67/2018 w sprawie ustalenia stawek opłat za wynajem świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Lubomierz. 

W okresie sprawowania przeze mnie funkcji Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz (lata 2008 

– 2018) wykonano remont dróg na odcinku 30 km. Infrastruktura jest w stanie dobrym, 

wspierana Państwa wnioskami do realizacji. Za co, dziękuję. Coraz więcej mieszkań jest 

przekazywanych Zarządcom Wspólnot  do zarządzania. Wydano 4 publikacje książek, 

powstał nowy Ośrodek Zdrowia., zapewniony jest łatwiejszy dostęp do usług publicznych. 

Gdybyśmy chcieli reaktywować basen, musielibyśmy się zastanowić skąd czerpać wodę. Na 

terenie Gminy istnieją stowarzyszenia, grupy inicjatywy lokalnej  które wspierają rozwój  

Gminy. W załączeniu przedstawiam Państwu wykaz pn. „Zrealizowane działania 

inwestycyjne w Gminie Lubomierz w latach 2008 – 2018”. Załącznik nr 7. 

„POZOSTAWIAM GMINĘ NIEZADŁUŻONĄ”. 

 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski wręczył podziękowania w formie statuetek dla 

pracowników obsługi biura Rady Miejskiej Pani Marioli Laskowskiej, Radnych (kadencji 2014 

– 2018): 

1. Tadeuszowi Andruszków, 

2. Grzegorzowi Budziczowi, 

3. Radosławowi Chorążyczewskiemu, 

4. Lucynie Fabiszewskiej – Kozdębie, 
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5. Józefowi Hajdaszowi, 

6. Markowi Misiewiczowi, 

7. Bogusławie Muszce – Sobieckiej, 

8. Robertowi Onoszko, 

9. Małgorzacie Pasierbskiej, 

10. Dariuszowi Penkale, 

11. Witoldowi Rozbickiemu, 

12. Małgorzacie Walczak 

13.  Alicji Dzikowskiej.                                                                          

Nieobecna Radna Katarzyna Kowaliszyn. Wręczono również tabliczki z podziękowaniami 

Kierownikom jednostek budżetowych: Dyrektorowi Ośrodka Kultury i Sportu Mirosławowi 

Laskowskiemu, Dyrektorowi Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Markowi Kozakowi 

(nieobecnego dyrektora reprezentował wicedyrektor Andrzej Górski), Dyrektor Szkoły 

odstawowej w Pławnej Teresie Śliwińskiej, Dyrektor Zespołu Szkół w Lubomierzu Joannie 

Paśko – Sikorze podziękowania skierowane również do kierowników, dyrektorów  

nieobecnych na dzisiejszej sesji.                                                                                    

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – podziękował  za pracę kadencyjną i wręczył statuetkę 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariuszowi Kozłowskiemu. Chcemy się 

spotkać ze stowarzyszeniami, z sołtysami, żeby podziękować za wkład pracy w rozwój 

Gminy.                                                                                                                              

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski -  chciałbym osobiście podziękować Panu 

Burmistrzowi i Pani Sekretarz (jak wróci z urlopu, to osobiście podziękuję). Dziękuję 

wszystkim za współpracę i przepraszam za to, co było złe. 

Radny Marek Misiewicz – w imieniu radnych dziękuję Państwu  Sołtysom za współpracę. 

Został anulowany konkurs na sołtysa roku. Dziękuję Państwu z Popielówka za szczególną 

aktywność. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Lucyna Fabiszewska – Kozdęba – chciałabym bardzo 

podziękować za pracę, wnioski wypracowane przez Państwa, ze szczególnym 

uwzględnieniem Komisji Rewizyjnej. Podziękowania kieruję również w kierunku Pani 

Skarbnik. „Jest Pani właściwą osobą, na właściwym miejscu”. 

Radny Marek Misiewicz – Burmistrz przedstawił zrealizowane działania  inwestycyjne w 

latach 2008 – 2018, szkoda że nie podsumowano kadencji 2014 – 2018, żeby zobrazować 

pracę w okresie naszej kadencji.  

Odpowiedzi na moje interpelacje były połowiczne.Czy mieszkańcy ul..Majowej tzw. 

„deleżaków” doczekali się wizyty służb technicznych, czy przeprowadzono kontrolę? 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – część tych rzeczy jest ujęta w materiale 

otrzymanym przez radnych. 

Mieszkaniec Olesznej Podgórskiej Tadeusz Sułkowski – mam pytanie odnośnie 

sprawozdania Pana Burmistrza, w sprawie zakupu samochodu dla straży. Z jakich środków                            

i na jaką kwotę dokonano zakupu? 

Kierownik Referatu Technicznego Leszek Telega – koszt zakupu samochodu, to kwota 

833.940,00 zł. Część środków otrzymano z Wydziału Ochrony Środowiska  i Gospodarki 

Wodnej 180.000,00 zł , Gmina zabezpieczyła kwotę 400.000,00 zł, z Krajowego Systemu 

Ratowniczo – Gaśniczego 244.000,00 zł, z Urzędu Marszałkowskiego 75.000,00 zł 

Mieszkaniec Olesznej Podgórskiej Tadeusz Sułkowski – chciałbym poinformować Państwa, 

środki pochodzą z konfiskaty mienia przestępców. Szczególne podziękowania ze strony 

strażaków kierowane są do Pani Beaty Kempy, za okazaną pomoc w przydziale środków 

finansowych na ten cel.  
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Ad.7 i 8 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – Pan Radny Powiatowy jest nieobecny, 

usprawiedliwiony. Nic więcej się nie wydarzyło od momentu ostatnich informacji 

udostępnionych podczas sesji, chyba że Państwo macie coś do przekazania.  

 

Ad.9 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – osoby przekazującej materiał w celu 

zapoznania się nie ma, gdyż jest na szkoleniu. Załącznik nr 8. 

Kierownik RT Leszek Telega – wchodzą nowe systemy ogrzewania, wywiesimy informacje, 

żeby dotrzeć do większej ilości osób. W każdej gminie będą organizowane spotkania w 

temacie ogrzewania mieszkań,, przedstawienie Programu „Czyste Powietrze”. W naszej 

gminie odbędzie się spotkanie w dniu 19 października 2018 r. w klubie „Postulat”. 

ZAPRASZAMY MIESZKAŃCÓW GMINY! 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – należałoby przekazać informację księżom,  

w celu ogłoszenia w kościele. 

Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu Mirosław Laskowski – nikt się ze mną  nie kontaktował w 

tej sprawie. 

 

Ad.11 i 12 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu 

Filmów Komediowych w Lubomierzu było omawiane na komisjach. Treść pisemną  

dochodów i wydatków Państwo otrzymaliście. Załącznik nr 9. 

Radny Marek Misiewicz – z wyliczeń wynika niedofinansowanie OKiS-u, jak Pan to widzi 

Panie Burmistrzu? 

Dyrektor OKiS Mirosław Laskowski – rozmawialiśmy w tej sprawie na dwóch komisjach. 

Brakuje nam 80.000,00 zł (osiemdziesiąt tysięcy złotych). Zobowiązania zapłaciliśmy, ale w 

związku z tym brakuje nam środków na bieżącą działalność. 

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – temat jest znany. Do końca roku OKiS otrzyma 

brakujące środki. 

 

Ad. 13 i 14 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wnioski złożone przez Rady Sołeckie przeznaczenie 

Funduszu Sołeckiego na rok 2019  były omawiane na posiedzeniach komisji. Natomiast 

jednostki budżetowe i stanowiska kierownicze są zobowiązane do składania materiałów  

wycinkowych na rok 2019 w terminie do 19 października br.  

 

Ad.15 i 16 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska – 

Komisja miała plan dokonać analizy wywozu nieczystości na terenie miasta i gminy, jednak 

ze względu na nieobecność Pana Prezesa  ZUOK „Izery”, tematu nie omówiono.  

 

Ad.17 

W momencie przystąpienia do głosowania było obecnych 14 radnych. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu na 2018 rok. 

Radni większością głosów (7 głosów za, 3 wstrzymujące, 4 przeciwne)przyjęli uchwałę NR 

LI/253/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu na 2018 rok.     

Załącznik nr 10. 
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Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie  emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu Nr XXXVII/217/13 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 
października 2013 roku  
Załącznik nr 11.                                                                                                                                     

Radni większością głosów (7 głosów za, 3 wstrzymujące, 4 przeciwne) przyjęli uchwałę NR 

LI/254/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz zmieniająca uchwałę w sprawie  emisji obligacji 

komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu Nr XXXVII/217/13 Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz z dnia 30 października 2013 roku  

Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Lubomierz.                                                                                                                                                                           

Załącznik  nr 12.                                                                                                                                                

Radni większością głosów (7 głosów za, 2 wstrzymujące, 5 przeciwnych) przyjęli uchwałę 

NR LI/254/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

Ad.18 i 19                                                                                                                                                                                       

Radny Marek Misiewicz – kilkakrotnie podejmowane prace  oświetleniowe przy ul. 

W.Kowalskiego, w dalszym ciągu jest ciemno . Jeden czynny słup. Wnoszę o poprawienie 

sytuacji oświetleniowej przy ul. W. Kowalskiego (kilkakrotnie podejmowane prace nie 

przyniosły oczekiwanego rezultatu). Proszę o interwencję „Dział Techniczny” w tej sprawie. 

Ciemność utrudnia poruszanie się mieszkańcom ulicy.    

Kierownik RT Leszek Telega – w ramach projektu rewitalizacji być może jest ujęta poprawa 

oświetlenia. Sprawdzę. 

Radna Alicja Dzikowska – po raz trzeci proszę o przedstawienie kosztów, jakie ponoszą 

parafie za wywóz odpadów komunalnych. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – takie informacje nie wpływają do Urzędu.  

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – wszystkie odpowiedzi na interpelacje macie 

Państwo zamieszczone w zakładce pn. „Interpelacje” i przesłane drogą elektroniczną. 

Odpowiedzi są zamieszczone z załącznikami. Należy odczytać. Odpowiedź na tę 

interpelację została wysłana w dniu 31 lipca br. Mam podgląd na zapisy internetowe w 

programie e/Sesja. 

Radna Alicja Dzikowska –  wnioskuję:                                                                                                     

1. O założenie osobnego licznika energetycznego dla świetlicy w Olesznej Podgórskiej.                   

Sposób dotychczasowego podłączenia zagraża bezpieczeństwu ludzi, w przypadku zwarcia 

elektrycznego.                                                                                                                                            

2. O wycięcie drzewa w okolicy „agroturystyki” w Olesznej Podgórskiej.  

W tej sprawie rozmawiałam z Panem z Referatu Technicznego, myślałam że jest już 

odpowiedź.  

Pragnę zasygnalizować, że sala  w świetlicy jest wyremontowana, a już pojawiają się zacieki. 

Firma ubezpieczeniowa nie wypłaci nam odszkodowania.   

Sołtys Olesznej Podgórskiej  Andrzej Kacprzak – jeśli przyjdą pomiary elektryczne jest 

problem z odczytem. Ktoś ustawił rozdzielnik w kominie. Kto dopuścił ustawienie rozdzielnika 

elektrycznego w kominie?   

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – była komisja, inspektor nadzoru. Nie wiem, jak to się 

stało. Chcę lokatorów przesiedlić. Nie jest dobrym rozwiązaniem zamieszkiwanie lokatorów 

w budynku świetlicy. 

Sołtys Olesznej Podgórskiej  Andrzej Kacprzak – w przypadku zwarcia elektrycznego będzie 

problem, taka sytuacja zagraża bezpieczeństwu.    
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Radny Dariusz Penkala – pytanie w kwestii palenia podczas sezonu grzewczego w świetlicy 

w Chmieleniu.  

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – Rada Sołecka powinna zabezpieczyć kwotę w 

Funduszu Sołeckim.   

Radny Marek Misiewicz –  wnioskuję : 

O wycięcie  drzewa (drab)  przy ul. W. Kowalskiego (obok TBS). Zwisające gałęzie zagrażają 

bezpieczeństwu ludzi. Była zgoda na wycięcie drzewa, do tej pory nie wykonano tego. 

Swego czasu temat był poruszany, była zgoda na wycięcie, jednak nie wiem z jakich 

przyczyn nie wykonano. Jeśli Państwo nie macie  tego pisma, proszę zgłosić się do mnie.            

Ja dysponuję pismem.                                                                                                                                                    

 

Ad.20 

Przewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – proszę o zdawanie tabletów  (przed 

wyborami) w biurze Rady Miejskiej Gminy Lubomierz (do przyszłego piątku). 

 

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – przystępując do remontu muru, koło szkoły (w kierunku 

basenu) musieliśmy zabezpieczyć zgodnie z wytycznymi Konserwatora Zabytków. 

Radny Robert Onoszko – chciałem podziękować Państwu za pracę, Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz, pracownikowi 

obsługującemu biuro Rady, Dyrektorowi Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu, 

Komendantowi Straży Miejskiej i Państwu Radnym.  

Radny Marek Misiewicz - przypominam o wykonaniu tabliczki informacyjnej dla skweru pn. 

„Niepodległości Polski”  w Lubomierzu. Uchwała NR L/252/18 Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz z dnia 26 września 2018 roku, została opublikowana w Dzienniku Urzędowym                 

w dniu 8 października 2018 r. poz.4794.   

Burmistrz GiM Wiesław Ziółkowski – chcę podziękować kierownikom jednostek, 

pracownikom, Pani Skarbnik. Spotkamy się jeszcze ze stowarzyszeniami i sołtysami, 

podziękuję im osobiśce. 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – chciałbym podziękować Radzie za okazaną 

pomoc w wiadomej sprawie Popielówka. 

Ad.21 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Mariusz Kozłowski zamknął obrady LI 

Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Dziękując  wszystkim za udział.                                

Zakończenie sesji godz. 15:15.  

                        Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała: 

Mariola Laskowska 

 
 

 

 


